
Comissió permanent extraordinària. 2 de novembre de 2022 

ACTA 
 

 Dia: 2 de novembre de 2022 
 Hora: 10 hores 
 Lloc: Seminari de Filosofia, 4a planta 

 

 Assisteixen: Ricard Piqueras, Jaume Dantí, Maria Soler, Jaume Carbonell, Raúl Márquez, Dolors 
Sánchez, Jaume Buxeda, Enric Ciurans, Pilar Gené, Antoni Conejo, Joan Tort, Maria Elena Nadal, 
Maria Soler, Santiago Riera. 

 S’excusen: Mikel Aramburu. 

 

Ordre del dia: 

1. Junta de Facultat del dia 20 d’octubre 

2. Possible ocupació de la Facultat el dia 2 de novembre 

 

 

Apertura del Sr. Degà 

El Sr. Degà, Dr. Ricard Piqueras, dona la benvinguda als nous membres de la Permanent (Dra. Dolors 
Sánchez i Dr. Raúl Márquez) 

Seguidament explica la situació excepcional i d’interinitat de l’Administració de centre i l’OAG de la 
Facultat. Avui és el primer dia en el que l’Àngels Ibáñez, administradora de centre, ja no és a la Facultat. 
El degà explica el procés de substitució, primer com en comissió de serveis, i que la plaça sortirà el 
dilluns vinent i es farà de la forma més urgent possible. Pel moment, hi haurà una acumulació de 
tasques per part de la Sra. Rocío Molina, administradora de centre de l’Edifici Històric. 

 

1. Junta de Facultat del dia 20 d’octubre 

El Sr. Degà, Dr. Ricard Piqueras, informa de les conseqüències del que va passar a partir de la Junta. 
Explica la dimissió de la Dra. Arlinda Garcia com a membre de la Junta de la Facultat i com a presidenta 
de la Comissió del 50è aniversari de la Facultat, amb data del 28 d’octubre. Explica que, a la seva carta, 
addueix com a motiu la decisió presa en relació a la declaració i el debat sobre l’ assetjament a una 
professora, i la gestió duta per l’equip deganal. S’ha informat a la Dra. Teresa Abelló, que passa a 
formar part de la Junta de Facultat, ja que és la primera persona de la llista de suplents. També ha 
dimitit, com a vicedegana de qualitat i innovació docent, la Dra. Meritxell Tous, per la mateixa raó i 
també en data del 28 d’octubre. El Sr. Degà explica que l’equip deganal està convençut que, el que va 
fer, era el correcte en relació a la problemàtica comentada. 

El Dr. Enric Ciurans, com cap de Departament d’Història de l’Art, explica que és difícil dir res. Indica que 
té una reunió amb la Comissió d’Igualtat per veure què es pot fer i dir, ja que tenen un consell de 
departament i no saben com s’ha de tractar. 



El Dr. Antoni Conejo, cap d’estudis d’Història de l’Art, indica que no va ser a la Junta, però lamenta les 
dues dimissions, i indica que cal actuar de forma institucional per vehicular-ho, perquè hi ha soroll a les 
xarxes socials. El degà explica que serveis jurídics li ha dit que no es pot plantejar en Junta de Facultat 
ni altres àmbits institucionals perquè el tema està subjecte a confidencialitat, i que el Rectorat està 
valorant què es pot o cal fer. El Dr. Antoni Conejo considera que aquests són el passos adients. Ell, com 
a membre del Departament d’Història de l’Art i com a cap d’estudis, es presenta voluntari per mediar 
en qualsevol procés amb la professora en qüestió. També indica que no havia tingut constància 
d’aquesta situació des de fa quatre anys, quan la professora li va explicar el que havia passat a l’assumir 
el càrrec. En la mateixa línia es manifesta el Dr. Enric Ciurans, cap del Departament d’Història de l’Art. 

El Dr. Jaume Dantí lamenta les dimissions, i considera que el procés s’ha dut a terme correctament. 

 

2. Possible ocupació de la Facultat el dia 2 de novembre 

El Sr. Degà, Dr. Ricard Piqueras, explica que s’ha convocat una ocupació de l’edifici de la Facultat per 
part d’una entitat ecologista (End Fossil Occupy), en contra de l’ús d’energia fòssil, per avui 2 de 
novembre a les 11 del matí. Al ser una acció que ve de fora de la universitat, no sé sap quins efectes 
tindrà: si l’edifici serà finalment ocupat, de quina manera i durant quant de temps. Explica la 
informació que es té, i que és, per la raó explicada, escassa.  

 

Sense més paraules i comentaris, es tanca la reunió. 

 

 

Barcelona, 2 de noviembre de 2022 
 
 
 

 
 
El secretari  
Jordi Gascón 

 
 
Vist i plau  
El degà 

Ricardo Piqueras Céspedes 

  


